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bedrijf in de kijker

Natural Flow brengt kleur en evenwicht: 
'Een gebouw is meer dan stenen en techniek, 
er hangt ook een energie'

Patrick Rombaut en Véronique Sennesael zijn de bezielers van 
schilder- en decoratiebedrijf Natural Flow, maar het koppel 
uit Waasmunster is veel meer dan dat. Wie een snelle blik op 
hun website werpt, ziet dat Véronique ook opruimcoach is en 
zich heeft verdiept in feng shui, terwijl Patrick orthomoleculair 
therapeut en keto-bakker is. 'Die ervaringen brengen we elke 
dag in de praktijk via ons schildersbedrijf.'

Een beetje weggestopt tussen de 
bomen van chaletpark Maretak in 
Waasmunster vind je de woonst 
van Patrick Rombaut (53) en Véro-
nique Sennesael (55) van waaruit 
ze al hun activiteiten uitvoeren. 
'Hier voelen we de connectie met 
de natuur en het natuurlijke leven,' 
vertellen ze, 'en dat dragen we elke 
dag uit in ons werk. Ook via ons 
schilder- en decoratiebedrijf.'

Is Natural Flow dan een regulier 
schildersbedrijf?
Rombaut: 'Ik begrijp de vraag, maar 
Natural Flow is absoluut een nor-
maal schildersbedrijf. Wij werken 
voor particuliere en B2B-klanten, 
maar we leggen wel een aantal an-
dere accenten. Zo werken wij met 
ecologische, geurarme verf voor het 
binnenschilderwerk. Dat is prettig 
werken voor onszelf, maar ook voor 
de mensen die wonen of werken in 
de ruimte waar we aan de slag zijn.'
Sennesael: 'Wij kunnen wel een 
stapje verder gaan. Door mijn ach-
tergrond als opruimcoach en mijn 
ervaringen met feng shui, hebben 

we een aantal troeven die andere 
schildersbedrijven niet hebben.'

Hoe integreren jullie de 
feng shui-filosofie in jullie 
schildersbedrijf?
Sennesael: 'Ik ben in 2006 in 
contact gekomen met feng shui 
en vond dat meteen heel boeiend. 
Hoe je energie in je woning kan 
kanaliseren en zo ook in je per-
soonlijke leven. Nadat ik Patrick 
leerde kennen en bij hem in het 
schildersbedrijf kwam, hebben we 
samen het concept van Natural 
Flow uitgewerkt: de kwaliteiten 
van de ecologische verf, het "less 
is more"-principe en de inzichten 
van feng shui. Een gebouw is meer 
dan stenen en techniek, er hangt 
ook een energie. Dat energetische 
aspect boeit mij enorm; om met die 
energie iets te doen.'

Zijn dat dan jullie ideale 
klanten, diegene die voor een 
totaalconcept komen?
Sennesael: 'Dat kan, maar zo 
profileren we ons momenteel niet 

op de markt. Als we voelen dat de 
klant ervoor openstaat, dan kunnen 
we daar natuurlijk wel een stuk in 
begeleiden. Graag zelfs.'
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Patrick, jij bent ook orthomoleculair therapeut en 
keto-bakker. Hoe combineer je dat met je werk als 
zaakvoerder?
Rombaut: (lacht) 'Dat is zo'n typische vraag om te stellen 
aan een zelfstandige. Iedereen is constant aan het werk 
en zijn eigen grenzen aan het verleggen, maar ik hou net 
van die afwisseling. Als ik een project heb afgerond en ik 
heb de ruimte om een paar dagen iets anders te doen, 

dan hou ik me inderdaad bezig met mijn studie of maak 
ik keto-taarten. Ik probeer zoveel mogelijk in het nu te 
leven.'
Sennesael: 'Wij houden allebei van die afwisseling. Dat is 
verreikend en op die manier geraak je niet opgebrand.'

Rombaut: 'Sowieso blijft de economische realiteit 
overeind. Het is niet dat we de luxe hebben om ons 
meer met onze nevenactiviteiten in te laten dan met ons 
schildersbedrijf. Al moet ik toegeven dat we door onze 
ingesteldheid veel onthechter in het leven staan. We 
hechten niet zoveel waarde aan luxe en hebben geen 
leningen lopen. Dat zorgt wel voor een stuk rust.'

Dat is ook een vorm van luxe natuurlijk. Jullie zijn 
er blijkbaar in geslaagd om jullie levensvisie door te 
trekken naar jullie professionele leven.
Rombaut: 'Zo zou je het inderdaad kunnen omschrijven. 
De naam Natural Flow heeft te maken met natuurlijk 
leven, natuurlijk eten en natuurlijk wonen. Zaken waar 
we veel mee bezig zijn.'
Sennesael: 'Het schilderen is telkens een persoonlijk 
project voor de klant. We brengen op alle vlakken een 
positieve verandering teweeg.'

Zitten er voor Natural Flow ook veranderingen aan 
te komen voor de toekomst?
Rombaut: 'Momenteel is het nog niet concreet, maar 
ik zou wel weer willen groeien met het bedrijf. Ik heb 
vroeger nog met drie ploegen en zelfstandigen gewerkt, 
en dat mis ik wel een beetje. Dan wil ik ook wat meer 
B2B-projecten doen of voor een bouwpromotor gaan 
werken als onderaannemer.'

Eerlijk? Dat verbaast me een beetje omdat dat toch 
een andere manier van werken is.
Rombaut: 'Ik ben er zeker van dat ze aangenaam verrast 
zouden zijn als ik me zou mogen voorstellen en zeggen 
hoe we werken en welke prijzen we hanteren.' •
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